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Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Dzień dobry, witam Państwa. Spotykamy się dzisiaj na dyskusji publicznej na temat projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Półwsie Zwierzynieckie”. Rada Miasta 

przystąpiła do tego planu 23 października 2019 r. i od tego czasu rozpoczęła się cała procedura 

sporządzania tego planu. Prezydent 16 marca 2022 r. rozpatrzył wnioski do planu, następnie 

plan został zaopiniowany i uzgodniony i od 5 września do 3 października 2022 r. było pierwsze 

wyłożenie projektu planu do publicznego wglądu. W wyniku złożonych uwag i pozytywnego 

rozpatrzenia tych uwag przez Prezydenta projekt planu ponownie był zmieniony i ponownie 

wyłożony do publicznego wglądu i to miało miejsce o 13 lutego do 13 marca 2023 r. Następnie 

do tego projektu zostały złożone uwagi, Prezydent Zarządzeniem z 14 kwietnia rozpatrzył te 

uwagi i w wyniku tego rozpatrzenia projekt planu był kierowany pod obrady Rady Miasta. 

28 kwietnia 2023 r. Zarządzeniem Prezydenta projekt został skierowany pod obrady i radni 

złożyli poprawki do tego projektu, poprawki zostały przyjęte, i znowu w związku z tym 

nastąpiły zmiany w projekcie planu i w tym zakresie, w zakresie tych zmian, projekt planu jest 

ponownie wykładany do publicznego wglądu. Wcześniej był zaopiniowany, uzgodniony 

i mamy kolejne wyłożenie od 2 października do 30 października tego roku projekt planu będzie 

w części wykładany. Termin składania uwag, bardzo istotny termin, to jest 13 listopada, do tego 

czasu, jeżeli ktoś będzie kwestionował te zmiany, może złożyć uwagi, następnie Prezydent ma 

21 dni na rozpatrzenie tych uwagi i ten termin upływa 4 grudnia.  

Na wstępie jeszcze, bo nie dokonałam prezentacji, ja nazywam się Elżbieta Szczepańska, 

jestem Dyrektorem Wydziału Planowania Przestrzennego, w którym to Wydziale ten projekt 

planu jest sporządzany. Ze mną jest Pani Dyrektor Jolanta Czyż oraz projektanci planu, Pan 

Stanisław Prochwicz i Pani Aneta Boś. Ja to jest poproszę Pana Stanisława Prochwicza, żeby 

przedstawił zmiany, które wprowadzili Radni i właśnie ten zakres jest obecnie wykładany do 

publicznego wglądu i dla tych zmian można będzie składać uwagi w terminie, o którym 

powiedziałam. Bardzo proszę.  

Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

Witam Państwa. Tak jak Pani Dyrektor wcześniej wspomniała, w wyniku przyjęcia przez Radę 

Miasta Krakowa poprawek, projekt planu został zmieniony i stąd jakby kolejne wyłożenie. 

Tutaj mamy część rysunkową projektu planu, na której zostały wyróżnione elementy, które 

podlegają wyłożeniu. Zakres zmian, czyli legenda do rysunku planu i wszystkie te elementy, 

które zostały zmienione na rysunku i po kolei szczegółowo omówię na kolejnych slajdach te 

zmiany.  

I tak, w terenie dotychczasowym, terenie zabudowy usługowej U.18 zmieniono przeznaczenie 

na teren zabudowy mieszkaniowo-usługowej MW/U.8 wraz z określeniem dla niego zasad 

zagospodarowania. Również zgodnie z poprawką Komisji Planowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska w ramach tego terenu MW/U została wskazana nieprzekraczalna linia 

lokalizacyjna dla zabudowy mieszkaniowej. W terenie MW.17 zgodnie z przyjętą poprawką 

jednego z radnych Miasta Krakowa, usunięto strefę obniżonej wysokości zabudowy w terenie 
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MW.17 oraz wrysowano nieprzekraczalną i obowiązującą linię zabudowy. W terenie U.23 

obejmującym obiekt ujęty w gminnej ewidencji zabytków – biurowiec Miastoprojektu – 

zmieniono przebieg nieprzekraczalnej linii zabudowy oraz usunięto część obowiązującej linii 

zabudowy. W terenie U.22 obejmującym teren dawnego Liceum Plastycznego pod adresem 

Mlaskotów 6 usunięto jedną ze stref zieleni w tym terenie w części północno-wschodniej, 

dodano nieprzekraczalną linię zabudowy i usunięto część obowiązującej linii zabudowy oraz 

dopuszczono w części tekstowej rozbudowę istniejącego obiektu.  

I zmiany w części tekstowej, które zostały wyróżnione kolorem, i kolorem czerwonym te, które 

jakby się zmieniły, i kolorem szarym z przekreśleniem, to są elementy, które zostały usunięte 

z części tekstowej planu. I tutaj uzupełnienie o par. 56 w zakresie zasad zagospodarowania 

terenu MW/U.8, zmiana w zakresie par. 5 ustęp 1 pkt 9 poprzez dodanie definicji 

nieprzekraczalnej linii lokalizacyjnej. Zmiana w zakresie terenu MW.17 poprzez wykreślenie 

słów: „w strefie obniżonej wysokości zabudowy 16 m”, oraz zmiana ustaleń dla obiektu przy 

ul. Mlaskotów 6, to jest dopuszczenie możliwości jego rozbudowy. I korekta redakcyjna 

projektu planu wynikająca z wprowadzonych zmian oraz konieczności dostosowania do 

obowiązujących aktów prawnych. Dziękuję bardzo.  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Może poproszę o wyświetlenie tego… O, właśnie, dziękuję. Proszę Państwa, przypomnienie 

o terminie składania uwag, to jest 13.11 tego roku. Projekt planu jest wyłożony do 

30 października i można w Wydziale Planowania Przestrzennego zapoznać się z tymi 

zmianami. Prosimy zazwyczaj o umówienie się z projektantem, żeby Państwo nie czekali, 

mailowo albo telefonicznie, można przyjść do Wydziału Planowania Przestrzennego do 

30 października, zapoznać się ze zmienionymi zapisami projektu planu i ze zmienionym 

rysunkiem projektu planu. Następnie tak jak mówiłam, do 13 listopada, jeżeli ktoś kwestionuje 

te zmiany, to może złożyć uwagi i Prezydent ma 21 dni na rozpatrzenie tych uwag. Następnie, 

jeżeli nie zajdą żadne zmiany w projekcie planu, projekt planu będzie kierowany pod obrady 

i radni już będą tylko głosować nad tym projektem, także już nie ma pierwszego i drugiego 

czytania.  

Ja teraz zapraszam do zadawania pytań, jeżeli ktoś ma jakieś pytania, zawsze pierwsze proszę 

kogoś z sali, później, ponieważ mamy też gości, którzy uczestniczą online w naszej dyskusji, 

także bardzo proszę. Czy są jakieś pytania do tego projektu? Ja bardzo przepraszam, ale 

poprosimy do mikrofonu, bo tak to nie będzie nic słychać. Pani Aneta poda. Bardzo dziękuję.  

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

Krzysztof Jakubowski, radny Dzielnicy VII Zwierzyniec. Generalnie rzecz biorąc, no do tej 

części planu to my nie mamy specjalnych uwag, bo to jest już drugie wyłożenie, natomiast 

chciałem zapytać, tutaj padło takie określenie, że dlaczego dawne Liceum Sztuk 

Plastycznego…? Istnieje i chyba ma zamiar istnieć. Dlaczego dawne? Dwukrotnie jest napisane 

dawne Liceum Sztuk. Ono jest. Przedwczoraj tam byłem.  
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Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

To prawda, istnieje, tak.  

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

To może jakoś da się to skorygować, bo to wprowadza w błąd, to tak na marginesie. Natomiast 

chciałem zapytać, mam takie pytanie natury bardziej ogólnej, jak się Państwo odnosiliście do 

ewentualnej wymiany substancji przy takich ulicach jak Kościuszki, przy których jest wiele 

budynków wpisanych do ewidencji zabytków gminnej? Bo to, co się wydarzyło pod numerami 

58 i 60, te makietki byłych fasad i nadbudowy wygląda bardzo fatalnie. Ja się zajmuję 

architekturą od 40 lat Krakowa i powiem szczerze, daleki jestem od tego, żeby chronić za 

wszelką cenę architekturę trzeciego rzutu z XIX wieku jakąś historyzującą czy zupełnie 

eklektyczną. Uważam, że to gruba przesada. Dbajmy o jakość projektu obecnie, żeby każdy 

czas pozostawił coś po sobie, prawda, a nie na siłę róbmy makietki i dobudowujmy na tym 

kilka kondygnacji. Tak się stało na Kościuszki, za Państwa przyzwoleniem, między innymi tak 

sądzę. Co na ten temat Państwo możecie powiedzieć?  

Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

Ja się odniosę do tej części ul. Kościuszki, która jest zlokalizowana w planie „Półwsie 

Zwierzynieckie”. Ten plan generalnie ma tak jakby takie założenia ochronne, to znaczy 

utrzymujemy gabaryty tych nieruchomości, czy tych budynków znajdujących się na 

nieruchomościach przy ul. Kościuszki w stanie generalnie takim jak są obecnie. To też wynika 

jakby w głównej mierze z wytycznych i uzgodnień Małopolskiego Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków.  

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

Tak, zgadza się Pan z tym co się stało na Kościuszki pod numerami 58 i 60? Podoba się to Panu 

czy…? 

Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

Tam różne rzeczy się dzieją na ul. Kościuszki.  

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

Tak, ale czy warto za wszelką cenę? Wie Pan, zamiast promować i budować nową architekturę 

dobrą, za wszelką cenę dostosowywać się do czegoś co było, co jest jakimś dalekim odzewem 

przeszłości i co nie jest może architekturą pierwszego rzędu? No tam się tak stało. To były 

budynki wpisane owszem w pejzaż, w konotacje lokalną, tak kiedyś miasta wyglądały, najpierw 

było parterowe, później było piętrowe, później dwupiętrowe i tak dalej, natomiast nie róbmy 

palimpsestów takich, bo palimpsest źle odbierają mieszkańcy przede wszystkim. Przecież oni 

widzą, że to było wybebeszone i została tylko smutna jakaś makietka fasady. Tylko powinniście 

iść w tym kierunku, uwaga do Pana jako planisty, żeby jednak promować architekturę, a nie 

próbować na siłę ustalić coś co jest bez sensu i co czasami się nie nadaje do ocalenia. I gminna 
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ewidencja chroni tylko z nazwy. Ja znam mnóstwo budynków wyburzonych, które były 

w gminnej ewidencji, więc to tak wygląda w praktyce. Na przestrzeni ostatnich 15 lat mogę 

wymienić kilka przykładów. Więc tak to wygląda z mojego punktu widzenia. A jak jest 

z budynkiem Miastoprojektu, bo on się znalazł tutaj w tym…  

Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

Tak, podlega wyłożeniu. Jakby bryła budynku jest chroniona, natomiast tutaj Konserwator 

dopuścił, aby ten budynek, który się znajduje na jego tyłach, była możliwość jego przebudowy. 

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

Ale co Pan nazywa tyłami? 

Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

W sensie, że ten frontowy budynek jakby jest usadowiony… 

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

Tak, fasada frontowa. 

Projektant planu, Wydział Planowania Przestrzennego – p. Stanisław Prochwicz 

Tak, tak, natomiast ta z przełączką, budynek, który się znajduje jakby w drugiej linii, on tutaj 

może zostać przebudowany, może zostać rozebrany, bo na jego miejsce może powstać nowy 

budynek, no ale tutaj jakby Konserwator będzie to w toku uzyskiwania pozwolenia na budowę 

też jakby uzgadniał.  

Gość I, Radny Dzielnicy VII Zwierzyniec – p. Krzysztof Jakubowski 

Dziękuję.  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Czy ktoś jeszcze ma pytania? Czy pytania…? 

Inspektor w Wydziale Planowania Przestrzennego UMK – p. Karol Pławecki  

Nie mamy pytań i zgłoszeń od internautów.  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Aha, dziękuję. Czy Państwo, którzy przyszli chcą jakieś zadać pytania? Bo jeśli nie, to ja 

przypomnę, że z projektem planu, ze zmianami, które wprowadzili radni można się zapoznać 

i Wydziale Planowania Przestrzennego przy ul. Mogilskiej 41, Wydział Planowania 

Przestrzennego. Zapraszamy do wcześniejszego umówienia się z projektantem albo mailowo, 

albo telefonicznie tak jak mówiłam. Składanie uwag, wyłożenie do 30 października tego roku, 

natomiast składanie uwag do 13 listopada też tego roku, i trzeba pamiętać, że uwagi muszą do 

tego dnia wpłynąć do Urzędu, czy są składane mailowo, czy są pocztą wysyłane, ale 
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najważniejsza jest data wpłynięcia do Urzędu właśnie do 13 listopada. Uwagi można też 

składać poprzez Internet z podpisem elektronicznym lub bez, no tak jak powiedziałam, 

najważniejsze, żeby dotarły do 13 listopada. Termin rozpatrzenia uwag przez Prezydenta to jest 

4 grudnia tego roku, bo Prezydent ma 21 dni. I teraz, jeżeli nie będzie żadnych zmian 

w projekcie planu, to projekt planu będzie kierowany pod obrady Rady Miasta, radni będą już 

tylko głosować nad tym projektem, także nie będzie jakby ponownego pierwszego i drugiego 

czytania, tylko już głosowanie projektu. Także ja myślę, że jeżeli chodzi o dyskusję to dziękuję 

Państwu, to zakończyliśmy, natomiast jeżeliby Państwo mieli jakieś pytania, to tak jak 

powiedziałam, zapraszamy do Wydziału Planowania Przestrzennego. Dziękuję bardzo.  

Bardzo proszę.  

Gość II 

(…) rejonu, obręb 17. Moja działka jest /.../*. To jest tu od Przegorzał, od Kamedulskiej. 

Chciałam zapytać, kiedy będzie coś robione, bo tam też cisza jest i nie ma nowego Studium, 

a to jest niedaleko już tam od Skibowej jak było robione. 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Proszę Panią, to troszkę nie jest pytanie na naszą dyskusję, bo dzisiaj spotykamy się w ramach, 

tak jak powiedziałam na początku, zmian w projekcie planu, który jest obecnie wykładany, 

natomiast jeżeliby Pani chciała się dowiedzieć, to po pierwsze, 24 września weszła nowa 

ustawa o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, która likwiduje Studium. Zamiast 

Studium będzie opracowany Plan Ogólny, który będzie prawem miejscowym, będzie 

troszeczkę mieć inne zapisy, inną formę niż Studium. Ustawodawca wskazał przeznaczenia, 

które będzie można tylko wykorzystać dla tego planu, czyli to będzie nowy dokument. 

Natomiast do końca roku Prezydent nie przewiduje wprowadzania zmian planu i prowadzenia 

nowych prac planistycznych dla terenów, które już mają plany, albo dla terenów, które tego 

planu nie wymagają. Jest przewidywane jeszcze przystąpienie do kilku planów, a następnie 

później przygotowanie tego Planu Ogólnego. Wszystkie wnioski, które były składane do 

Studium, no niestety nie będą mogły być dalej rozpatrywane, ponieważ tego dokumentu już nie 

ma. Będzie ogłoszenie jak radni przystąpią do Planu Ogólnego, że będzie można składać 

wnioski do planu ogólnego. Ale tak jak mówię, to jeżeli Pani chce się więcej na ten temat 

dowiedzieć, to zapraszam do Wydziału Planowania Przestrzennego, dlatego że dzisiaj mamy 

spotkanie troszeczkę w innym temacie. 

Gość II 

Przy jakiej ulicy? Mogilska, tak? 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Mogilska 41 – Wydział Planowania Przestrzennego.  
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Gość II 

Dziękuję.  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Dziękuję bardzo. Dziękuję i tak jak powiedziałam, dziękuję za udział w dyskusji. Jeżeliby 

Państwo mieli jeszcze jakieś pytania… A, jeszcze Pan. Bardzo proszę.  

Gość III – p. /.../* 

Troszkę ciężko było tutaj dotrzeć. Proszę Państwa, ja Jestem w sprawie i zapewne Państwu to 

znane, szkoły, która mieści się przy ul. Senatorskiej, na rogu Mlaskotów-Senatorska. 

Kierowaliśmy do Państwa w imieniu mieszkańców, którzy podpisali się w liczbie 144, żeby 

Państwo ochronili te boiska przed rozbudową, zabudową, czymkolwiek. To są piękne boiska, 

które sam Pan Prezydent Miasta Krakowa otwierał, po czym nikt nic nie zrobił, żeby ochronić 

te boiska, żeby zapis spowodował, że nikt nie ruszy tych boisk, które są piękne. Ja mam tu cały 

pakiet, Państwu dałem, ale to już tak tylko formalnie, dlatego że kierowane były pisma do 

Prezydenta Miasta Krakowa, do Zastępcy, który też otrzymał również tą korespondencję, Pan 

Kulig, o ile pamiętam, był kierowany do Rady Miasta Krakowa, do przewodniczącego również 

Miasta Krakowa, Pana Rafała, i w związku z tym nie wiem, jak to się dzieje, że tylu instytucji 

powinni być zainteresowani, że mieszkańcy sobie życzą, żeby nie dotykać tych boisk, żeby nie 

ruszać ich w ogóle w żadnym stopniu, jest to moim zdaniem, a reprezentuję wśród 144, które 

tu są podpisani mieszkańców. Jestem zaniepokojony, że wydziały Urzędu Miasta Krakowa, 

zainteresowany Prezydent Miasta Krakowa, przewodniczący Rady Miasta Krakowa, Pan Rafał 

Komarewicz, zwracanie się wielokrotnie pisemne, cała korespondencja, tu Państwu tylko 

dałem, ale też takie kopie w kolorach zrobione piękne, ograniczenia jakie powinny nastąpić 

(…). I Państwo nie biorą pod uwagę, że mieszkańcy życzą sobie, żeby ochronę zrobić tych 

boisk. Jak to się dzieje, że społeczeństwa, które chcą czegoś ochronić, a Państwo nic nie zrobili 

w tym zakresie, kompletnie zero, negatywne, a zaczęliśmy na wszystkich etapach od momentu, 

kiedy pojawi się plan zagospodarowania przestrzennego „Półwskie Zwierzynieckie”, 

w związku z tym oczywiście będziemy ponownie pisać, choć zakresowo w tej chwili w tym 

planie nie było nic w tej materii poruszone, niemniej negatywna opinia wcześniejsza i nasze 

interwencje, które były tutaj, mieszkańców i tak dalej, nie spowodowało nic, żeby się coś 

zmieniło w planie obecnym, który jest wyłożony. Ja tylko na tym zakończę. Dam Państwu, to 

jest taki plik, myślę, że Państwo przyjmą plik. Proszę, 144 mieszkańców tutaj się podpisało. 

To są wszystkie pisma kierowane do Prezydenta. Można?  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Proszę Pana, my te pisma mamy, także nie ma specjalnie powodu… 

Gość III – p. /.../* 

Znaczy, że Pani ma. 



DYSKUSJA PUBLICZNA NA TEMAT PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBSZARU 

„PÓŁWSIE ZWIERZYNIECKIE”, 10 października 2023 r. 

 

7 

 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

(…) tak, składać tych pism. 

Gość III – p. /.../* 

Moje nazwisko /.../*, a Pani, nie wiem… 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Moje nazwisko Elżbieta Szczepińska, jestem Dyrektorem Wydziału Planowania 

Przestrzennego. Przedstawiałam się na początku, także wszystko wyjaśniałam. I tak, 

rzeczywiście były te pisma, Prezydent nie uznał tych uwag, nie wprowadził zmian do projektu 

planu, radni również pochylali się nad tym tematem i też nie wprowadzili zmian w tym zakresie, 

także teraz projekt planu jest wyłożony bez tych zmian. Teraz tak jak mówiłam, projekt planu 

jest tylko wyłożony w zakresie zmian jakie wprowadzili radni. Jeżeli Państwo uważają, że takie 

rozstrzygnięcie jest, no nieprawidłowe, uważacie, że narusza Wasze prawa czy w jakiś inny 

sposób uważacie, że to jest nieprawidłowe, to jeżeli radni Miasta Krakowa uchwalą ten plan, 

bo teraz tylko radni będą mieli możliwość przegłosowania tego planu, czyli mogą go albo 

przyjąć, albo odrzucić. Jeżeliby go przyjęli to Państwo mają prawo składać skargę do sądu na 

takie rozstrzygnięcie. 

Gość III – p. /.../* 

Do którego sądu? 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Pierwsze, do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, jeżeliby było niekorzystne, to później 

jest do Naczelnego Sądu Administracyjnego.  

Gość III – p. /.../* 

Tak, to potrwa trochę. Ale proszę mi powiedzieć, jak to jest, że... 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Proszę Pana, już Panu powiem. Radni rozważyli, tak samo jaki Prezydent. Jeżeli w Krakowie 

dla wszystkich szkół wprowadza się możliwość jakieś rozbudowy, to i Prezydent, i radni Miasta 

Krakowa uznali, że dla tej szkoły nie ma jakby powodu wprowadzać ograniczenia. 

Gość III – p. /.../* 

(…) chyba nie było nikogo, żeby się tym zainteresował.  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Proszę Pana, wszyscy (…). 
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Gość III – p. /.../* 

Zdjęcia przesłaliśmy, piękne zdjęcia… 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Tak, ale niestety nie zostało przyjęte to co Państwo mówili. 

Gość III – p. /.../* 

Rada Miasta chyba naprawdę nie będzie się mogła w czasie zająć, bo z tego co ja wiem 

z korespondencji, która tu wynika, niestety tak naprawdę Rada się nie zajęła. Rada się zajmie, 

bo za chwilę będziemy pisać kolejne pisma ze skargami i będziecie Państwo witać nas tutaj 

przed wyborami marcowymi, na pewno. Utworzymy jakieś stowarzyszenie, będziemy 

protestować non stop. To nie może być tak, że piękne boiska, ktoś sobie pomyśli, że sobie tam 

wybuduje jakiś obiekt kubaturowy, nie wiem co tam sobie jeszcze wymyślili. Może jeszcze 

jakiś handlowy, może te deweloper jest zainteresowany? Nie wiem kto. 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Może tylko wybudować obiekt, który będzie służył tej szkole, czyli szkoła może się 

rozbudować lub ewentualnie dla swoich potrzeb coś wybudować, bo takie są zapisy planu.  

Gość III – p. /.../* 

Ale dlaczego te boiska nie są chronione? Czy Państwo tam byli?  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Dlatego, tak jak Panu mówię, że na wszystkie szkoły – my znamy ten teren – wszystkie szkoły 

mają możliwość, jeżeli są objęte planem, mają możliwość wprowadzić pewne zmiany, jakąś 

rozbudowę, dobudowę, i tak samo tutaj dla tej szkoły.  

Gość III – p. /.../* 

Proszę nie opowiadać, że szkoła będzie tu cokolwiek miała do powiedzenia. Nic nie ma do 

powiedzenia, bo znam te warunki, te sytuacje od pół wieku co najmniej. Także proszę mi nie 

opowiadać.  

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Dobrze, jakie jest Pana zdanie, ale myślę, że nie będziemy kontynuować tej dyskusji, bo tak jak 

mówię, to no tutaj już w tym planie nie ma możliwości wprowadzić tych zmian.  

Gość III – p. /.../* 

Dobrze. Ja tam społeczeństwo uruchomię, całe Półwsie. Będziecie Państwo słyszeć trochę 

o nas. 

 



DYSKUSJA PUBLICZNA NA TEMAT PROJEKTU MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OBSZARU 

„PÓŁWSIE ZWIERZYNIECKIE”, 10 października 2023 r. 

 

9 

 

 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego – p. Elżbieta Szczepińska 

Także dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze do projektu planu ma jakieś…? Czy ktoś jeszcze ma 

jakieś pytania do tego projektu wkładanego? Jeżeli nie, to tak jak już powiedziałam, 

przypominam o terminach. Proszę pamiętać, do 13 listopada można składać uwagi do tego 

projektu, a Prezydent ma do 4 grudnia czas na rozpatrzenie uwag. Następnie Państwo mogą się 

zorientować czy jakieś zmiany będą w tym projekcie w zakresie wyłożenia wprowadzane, jeśli 

nie, to tak jak powiedziałam, projekt planu będzie kierowany pod obrady Rady Miasta. 

Dziękuję bardzo, dziękuję za udział, dziękuję internautom też za uczestnictwo w naszej 

dyskusji. Dziękuję bardzo.  

 

 

Na podstawie nagrania,  

stenogram wykonała: 

Monika Sobieraj 

 

* wyłączenie jawności na podstawie przepisów o ochronie danych osobowych; 

  Wydział Planowania Przestrzennego UMK 


